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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ

Caràcter: extraordinari i urgent
Data: 21 de maig de 2003
Horari: de les 15 hores a les 17.05 hores
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament.

Hi assisteixen:

Montserrat Santandreu Ginard, batle
Elvira Piris Quetglas, regidora
Antònia Tous Ginard, regidora
Joan Amorós Bauçà, regidor
Jaume Sureda Bonnín, regidor
Maria-Antònia Sansó Navarro, regidora
José Silva Jiménez, regidor
Pedro Llinás Morey, regidor
Magdalena Fuster Lorenzo, regidora
Apol·lònia Genovart Servera, regidora
Julen Adrián Gorostiza, regidor

Mateu Llodrà Sansaloni, secretari accidental

No hi assisteixen:

Jerónimo Ginard Ginard, regidor
Francisco Javier Forteza Hidalgo, regidor

Ordre del dia

8. Ratificació, si escau, de la urgència de la sessió.
9. Aprovació, si escau, del Compte General de 2002.
10. Aprovació, si escau, del Pressupost de 2003.
11. Aprovació, si escau, de la renovació del compte corrent de crèdit.
12. Aprovació, si escau, de les gratificacions del personal corresponents als mesos de març i abril de 

2003.
13. Aprovació, si escau, del projecte d’instal·lació fotovoltaica de 20 kWp connectada a la xarxa 

elèctrica del Teatre d’Artà.
14. Aprovació, si escau, del plec de clàusules administratives per a la contractació per concurs, en 

procediment d’urgència, del subministrament d’equipaments per a la instal·lació fotovoltaica del 
Teatre d’Artà.

15. Adhesió, si escau, a la campanya La Mediterrània: cruïlla de pobles.
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Desenvolupament de la sessió

1. Ratificació, si escau, de la urgència de la sessió

El batle explica que el motiu de la urgència de la sessió és voler deixar el Pressupost de 2003 
confeccionat i tancat, perquè el nou Equip de Govern pugui començar a fer feina des del primer dia 
i, d’una altra banda, perquè el personal de Comptabilitat pugui comptabilitzar totes les dades a les 
partides corresponents del nou Pressupost

El senyor Sureda (PP) diu que la urgència està més que demostrada, ja que el Pressupost s’hauria 
d’haver aprovat abans de dia 31 de desembre de 2002.

La senyora Genovart (UM) diu que el Pressupost ha arribat en el darrer moment de la legislatura i 
en la setmana que tots els grups van més atropellats preparant les eleccions.

El senyor Adrián (EU-EV) diu que la presentació del Pressupost en aquests moments demostra la 
incompetència de l’Equip de Govern en sacrifici de la participació ciutadana, ja que ni tant sols 
s’han convocat els consells d’àrea, i que aquesta incompetència la volen encobrir presentant- lo
abans de les eleccions.

Es vota la declaració d’urgència de la sessió, tal com disposa l’article 79 del ROF, i, per 10 vots a 
favor (UIA, PSOE, PP i UM) i 1 en contra (EU-EV), s’acorda declarar la urgència de la sessió.

2. Aprovació, si escau, del Compte General de 2002

Aquest punt no es tracta, perquè, abans que el Ple aprovi el compte, ha d’haver transcorregut el 
termini d’exposició pública que assenyala l’article 193.3 de la Llei 39/1988 i això encara no s’ha 
produït.

3. Aprovació, si escau, del Pressupost de 2003

El batle explica que el Pressupost de 2003 s’ha d’aprovar amb un superàvit inicial, al manco, igual 
al romanent de Tresoreria negatiu per a despeses generals. Per aquest motiu, el pressupost de 
despeses s’apuja a la quantitat de 10.061.464,75 € i el d’ingressos a 11.037.483,48 €.

Seguidament, passa a explicar el pressupost de despeses per capítols i destaca allò que considera 
més important:

Capítol I. Despeses de personal. S’apuja a la quantitat de 2.711.726, 80 € i això representa un 
increment del 21,4 % en relació al de l’exercici anterior. Diu que aquest augment no l’han motivat 
noves contractacions, sinó que és fruit de la consolidació dels llocs de feina que s’ha fet recentment 
i això implica aplicar els triennis i els complements que els pertoquen d’acord amb la seva antiguitat 
i categoria. També s’ha regularitzat la situació contractual del personal de les escoles de música i 
d’adults.

Capítol II. Despeses en béns corrents i serve is. S’apuja a la quantitat d’1.968.360,01 i això
representa una baixa del 21,40 % en relació al de l’exercici anterior. El batle diu que en aquest 
capítol s’han fet retalls pressupostaris de totes aquelles despeses que s’han considerat prescindibles 
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i s’han creat uns nous mecanismes de control de la despesa corrent. També diu, el batle, que aquest 
capítol és el calaix de sastre on hi ha la majoria de la despesa corrent i és el capítol que s’ha 
d’intentar que no augmenti.

Capítol III. Despeses financeres. S’apuja a la quantitat de 235.700,00 € i això representa un
increment del 37 % en relació al de l’exercici anterior. Aquest augment s’ha produït per la previsió 
de la utilització total del compte corrent de crèdit, amb el cost d’interessos corresponent. 

Capítol IV. Transferències corrents. S’apuja a la quantitat de 712.694,63 € i això representa un 
increment del 5,90 % en relació al de l’exercici anterior. S’han augmentat una mica les subvencions 
a les entitats i s’han signat nous convenis de caràcter social, assistencial i cultural.

Capítol VI. Inversions reals. S’apuja a la quantitat de 4.006.056,37 € i això representa un increment 
del 15,3 % en relació al de l’exercici anterior. Aquesta quantitat va destinada a l’acabament de les 
obres que ja es duen a terme: Centre de Dia, asfaltat, Ajuntament, Ses Escoles, Escola de la 
Colònia, plaques d’energia fotovoltaica per instal·lar a la coberta plana del Teatre, escorxador, POS, 
cementeri i equipaments de la Sala, de Ses Escoles i del Centre de Dia.

Capítol VII. Transferències de capital. S’apuja a la quantitat de 35.680,04 € i això representa una 
baixa de l’1,1 % en relació al de l’exercici anterior. És la quantitat que aquest any ha d’aportar 
l’Ajuntament al Consorci d’Aigües d’Artà perquè es puguin fer noves captacions destinades al 
subministrament públic d’aigua en alta.

Capítol IX  Passius financers. S’apuja a la quantitat de 391.246,90 € i això representa un increment 
del 44,7 % en relació al de l’exercici anterior. Aquest increment el motiven començar a amortitzar
préstecs que s’havien concertat i que fins ara tenien carència, com és el cas del d’Inversions 2001.

Acte seguit, el batle, continuant la seva exposició, fa les consideracions següents pel que fa als 
ingressos:

Capítol I. Imposts directes. S’apuja a la quantitat d’1.942.393,51 € i això representa un increment 
del 15,2 % en relació al de l’exercici anterior. Aquest increment el provoquen l’augment del tipus 
de gravamen de l’IBI urbana: del 0,60 a 0,65 dins les zones pròpiament urbanes i fins a l’1 % en els 
disseminats. D’una altra banda, es continua preveient l’IAE perquè, si bé possiblement no es 
cobrarà, el Govern n’ha de compensar l’import. 

Capítol II. Imposts indirectes. S’apuja a la quantitat de 531.000,00 € i això representa una baixa del
13,5 % en relació al de l’exercici anterior. Les suspensions de llicències aprovades pel Ple i les 
circumstàncies socioeconòmiques fan que hi hagi una moderació en la previsió.

Capítol III. Taxes i altres ingressos. S’apuja a la quantitat de 4.069.354,47 € i això representa un 
increment del 37,00  % en relació al de l’exercici anterior. L’augment previst el motiven els 
increments de preus aprovats en les ordenances i un augment considerable a les multes per
infraccions urbanístiques.

Capítol IV. Transferències corrents. S’apuja a la quantitat d’1.476.865,07 € i això representa un 
increment del 13,6 % en relació al de l’exercici anterior. Són les  subvencions concedides per la 
CAIB i pel CIM per al manteniment de serveis. També hi figuren les del SOIB, que vénen a través 



13

de la Mancomunitat del Nord, i les que provenen dels ajuntaments de Capdepera i de Son Servera 
per al manteniment de la màquina desbrossadora.

Capítol V. Ingressos patrimonials. S’apuja a la quantitat de 233.018,73 € i això representa un 
increment del 16,2 % en relació al de l’exercici anterior. Aquests ingressos provenen dels interessos 
dels comptes que l’Ajuntament té en les diferents entitats financeres, 50 % de la venda dels solars 
dels cementeri i lloguer d’unes petites instal·lacions de Ses Escoles a Telefònica per tenir-hi
instal·lades les antenes repetidores de Movistar.

Capítol VII. Transferències de capital. S’apuja a la quantitat de 2.784.851,70 € i això representa un 
increment del 5,1 % en relació al de l’exercici anterior. Són subvencions de caràcter finalista per 
realitzar obres a l’Ajuntament, Ses Escoles, Escorxador, POS, nous pous, eliminació de barreres i 
redacció de les Normes subsidiàries. Aquesta darrera quasi en un 100 %.

Seguidament, el batle dóna pas al torn d’intervencions dels grups.

El senyor Sureda (PP) diu que el desquadrament dels pressuposts mostra la ineficàcia de l’Equip de 
Govern. No són els pressuposts que ells volen, perquè hi ha massa passius financers i el marge de 
maniobra per realitzar inversions és molt just.

Ells prioritzarien la realització d’obres a Can Solivelles. Noten a faltar la concertació d’un Pla 10 
amb la Conselleria d’Obres Públiques per fer les circumval·lacions exteriors que enllacin les 
carreteres de Capdepera, Alcúdia i Palma.

El senyor Sureda (PP) continua la seva intervenció dient que s’ha fet la consolidació de personal,
però que el gabinet d’Urbanisme queda igual que abans i és del tot necessari un arquitecte en 
plantilla.

Com a conclusió, diu que, si bé hi ha algunes inversions amb què estan d’acord, no aprovaran el 
pressupost  pels motius abans anunciats.

El batle diu al senyor Sureda que la situació és difícil econòmicament per les nombroses inversions 
fetes i que ja es poden disfrutar o que ja estan a punt de poder-ho fer: Centre de Dia, carrers de 
Ciutat i d’A. Blanes, Escola de la Colònia, l’ampliació de Na Carago l, etc. També li diu que les que 
desborden el pressupost són les que s’han hagut de fer per força a l’Ajuntament i a Ses Escoles. 
Quant al carrer de Ciutat,  li diu que es va fer perquè era una bona oportunitat gràcies a la subvenció 
concedida per la Conselleria d’Economia Comerç i Indústria.

El batle replica al Sr. Sureda que, d’entre totes les possibilitats d’invertir, s’han de prendre decisions 
i prioritzar allò que és més factible, i no especular amb allò que ens hauria agradat més o menys.

La senyora Genovart (UM) diu que l’any passat ja li varen posar cabells de punta els números, i que 
l’Equip de Govern no ha estat un bon gestor: manca de previsió en les obres del Teatre, Centre de 
Dia i l’Ajuntament. Li fa respecte el capítol III d’ingressos de taxes i multes. Diu que Artà és el 
municipi que té els imposts més cars i considera que hi ha una manca de seguiment de les obres, 
perquè, si existís aquest seguiment, només s’haurien de tomar algunes parets i no cases senceres. 
D’una altra banda, exposa que està satisfeta per les inversions fetes, però que s’han hagut de 
concertar préstecs per finançar- les.
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Com a conclusió, diu que no és el pressupost desitjable, però que és una eina de feina necessària. 
Anuncia que s’abstendrà en la votació.

El batle diu a la senyora Genovart que, si es compara l’obra feta amb els números, no hi ha tant 
d’increment econòmic i que no s’ha fet una mala gestió, perquè s’han aconseguit moltes de 
subvencions per finançar moltes de les obres. També recrimina a la regidora la gratuïtat de les seves 
paraules i judicis, ja que a l’hora de fer oposició i seguiment dels temes municipals ella no ha estat, 
precisament, un exemple.

El batle també li manifesta que, si no hagués concertat endeutament per fer les obres, també el 
criticarien, a ell i a l’Equip de Govern

En relació a la disciplina urbanística, el batle diu a la senyora Genovart que, quan es va proposar 
sancionar les infraccions, ella va demanar amnistia general, i això demostra què pensa el seu grup 
en matèria urbanística.

Ara pertoca intervenir el senyor Adrián (EU-EV), que exposa que el pressupost arriba amb 5 mesos 
de retard i sense participació ciutadana.

Com a aspectes positius del pressupost destaca: la funcionarització del personal, si bé hi ha dues 
taques negres, l’administrativa de la Colònia i una persona de la Residència de Persones Majors, 
que s’han contractat de manera improcedent; les inversions escolars i les de les plaques
fotovoltaiques del Teatre.

D’una altra banda, diu que això no els fa bons, perquè són uns pressuposts increïbles; no executaran 
el POS perquè està mal negociat; i, a més, encara estan pendents que es convoqui la Comissió de 
Seguiment d’aquestes obres; que el forat pressupostari no és per les inversions realitzades, sinó per 
la subvenció de 600.000 € que es pensaven obtenir de la Conselleria d’Educació i Cultura per al 
Teatre i per la mala aplicació de les tarifes del subministrament d’aigua; i tampoc s’ha volgut gravar 
els habitatges buits. Diu que el forat és una mala previsió d’ingressos i que no es creu la baixada de 
despesa corrent, i que, si es fa, serà a costa del manteniment dels serveis públics.

El senyor Adrián continua exposant que discrepa d’allò que pensa UM en relació a les multes per 
infraccions urbanístiques i que la previsió que figura en l’estat d’ingressos del Pressupost ni tan sols 
arriba al 100 %  del cas Becker, que s’hauria d’aplicar per no haver aturat les obres quan s’hauria 
d’haver aplicat el 200 %, i la mateixa cosa s’hauria d’haver fet en el cas el senyor Cabrer. També
diu que la incapacitat de l’Equip de Govern es demostra en les subrogacions que ha hagut de fer el 
CIM, per exemple, en els casos del Bernadí i el Càmping.

Tot seguit, passa a enumerar les mancances que veu en el pressupost: mancances de previsió en les
obres del Teatre, no es preveu la contractació d’un arquitecte i d’un aparellador de plantilla, no es 
preveu l’ampliació de l’Escoleta de Na Caragol, que ha quedat petita, i no es preveu la compra de 
sòl dins rústic, com és el cas dels costers de Sant Salvador i que tampoc s’ha volgut gravar els 
habitatges buits.

Com a resum, destaca: defecte de gestió, manca de participació ciutadana, mala gestió del gabinet 
d’Urbanisme, càlculs fallits en subvencions i habitatges buits quan hi ha molta demanda en aquest
sentit. Anuncia que votarà en contra.
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El batle li contesta que el pressupost que presenta, tot i el retard, és perfectament executable 
 i el senyor Adrián li rebat exposant una sèrie d’arguments.

El batle diu que les multes s’han aplicat d’acord amb allò que han dictaminat els juristes i no de la 
manera que voldria el regidor d’EU-EV. El senyor Adrián li contesta  que no és la seva voluntat, 
sinó allò que preveu el Reglament de disciplina urbanística.

El batle el rebat dient-li que les institucions pertinents coneixen perfectament aquest Reglament i 
saben com aplicar-lo.

Una vegada acabades les intervencions dels grups es passa a votar el Pressupost de 2003, les bases 
d’execució i la plantilla de personal que, per 7 vots a favor (UIA i PSOE), 3 en contra (PP i EU-EV)
i 1 abstenció (UM), s’acorda:

1. Aprovar el Pressupost per a l’exercici de 2003, que s’apuja, quant a ingressos, a 11.037.483,48 
€ i, quant a despeses, a 10.061.464,75 €.

2. Aprovar les bases d’execució que acompanyen el Pressupost.

3. Aprovar la plantilla de personal.

4. Aprovació, si escau, de la renovació del compte corrent de crèdit

El batle explica que des de fa anys aquest Ajuntament concerta una operació de crèdit a curt termini 
per atendre les necessitats transitòries de Tresoreria i que fins ara ho havia fet sempre el batle, 
perquè no superaven el 15 % dels recursos corrent liquidats a l’exercici anterior. Com que aquest 
any el supera, és competència del Ple aprovar- lo, tal com disposa l’article 53.2 de la Llei 39/1988, 
reguladora de les hisendes locals, i el batle proposa concertar l’operació de crèdit següent amb la 
Caixa de Balears “Sa Nostra”:

• Import: 1.590.000 €
• Termini: 1 any
• Interès anual: inferior al 3,25 %

En el torn d’intervencions, el senyor Sureda (PP) diu que això és un microcrèdit encobert i, com que 
consideren que no s’ha d’augmentar l’endeutament, anuncia el seu vot en contra.

La senyora Genovart (UM) manifesta que els proveïdors no tenen la culpa de l’endeutament i que 
han de cobrar. Votarà a favor.

El senyor Adrián (EU-EV) anuncia el seu vot favorable per no obstruir el funcionament municipal.

Es vota l’assumpte i, per 9 vots a favor (UIA, PSOE, UM i EU-EV) i 2 en contra (PP), la qual cosa 
suposa la majoria que exigeix l’article 47g de la Llei 7/1985, s’acorda:

1. Concertar amb la Caixa de Balears “Sa Nostra” l’operació de crèdit següent:

• Import: 1.590.000 €
• Termini: 1 any
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• Interès anual: inferior al 3,25 %

2. Autoritzar el batle perquè signi els documents necessaris per concertar l’operació de crèdit 
esmentada.

5. Aprovació, si escau, de les gratificacions del personal corresponents als mesos de març i 

abril de 2003

El batle explica que aquestes gratificacions es donen per feines fetes fora de la jornada laboral pel 
personal de la Brigada i d’oficines, les quals s’apugen a la quantitat de 2.575,50 €.

Tots els grups mostren la seva conformitat en pagar aquestes gratificacions.

Es vota l’assumpte i, per unanimitat, s’acorda pagar les gratificacions al personal de la Brigada i 
d’oficines, que s’apugen a un import de 2.575,50 €.

6. Aprovació, si escau, del projecte d’instal·lació fotovoltaica de 20 kWp connectada a la 

xarxa elèctrica del Teatre d’Artà

El batle explica el projecte. Es tracta d’un projecte, redactat per INTI, d’instal·lació fotovoltaica de 
20 kWp connectada a la xarxa del Teatre municipal amb un pressupost de 182.778,63 €. També diu, 
el batle, que hi ha un annex al plec de condicions tècniques on es diu que l’aïllament del cablatge, 
les canalitzacions i els altres accessoris no contendran PVC ni altres elements que contenguin clor.

El batle continua la seva exposició dient que les plaques s’instal·larien damunt la part plana de la 
coberta del Teatre i que aquest projecte està subvencionat en un 35 % per la Unió Europea i en un 
32 % per la Conselleria de Medi Ambient, la resta aniria a càrrec de l’Ajuntament. D’una altra 
banda, diu que és un projecte amb un baix cost mediambiental que ha d’estar acabat abans de final 
d’any. També diu que s’instal·larà un marcador digital que mostrarà a la gent la quantitat de 
l’energia produïda que es ven a GESA.

El senyor Sureda (PP), en el torn intervencions, diu que és un projecte interessant i que espera que 
no hi hagi impacte visual per l’efecte mirall.

La senyora Genovart (UM) i el senyor Adrián (EU-EV) mostren la seva conformitat amb el 
projecte.

Es vota l’assumpte i, per unanimitat, aprovar el projecte d’instal·lació fotovoltaica de 20 kWp 
connectada a la xarxa elèctrica del Teatre municipal, redactat per INTI, empresa de consultoria 
energètica, el pressupost del qual s’apuja a la quantitat de 182.778,63 €.

7. Aprovació, si escau, del plec de clàusules administratives per a la contractació per

concurs, en procediment d’urgència, del subministrament d’equipaments per a la

instal·lació fotovoltaica del Teatre d’Artà

El batle dóna compte del plec de clàusules administratives per a la contractació per concurs, en 
procediment d’urgència, del subministrament d’equipaments per a la instal·lació fotovoltaica del 
Teatre d’Artà, destacant-ne les coses que ell considera més rellevants.
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Tots els grups mostren la seva conformitat amb el plec.

Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat:

1. Aprovar el plec de clàusules administratives per a la contractació per concurs, en procediment 
d’urgència, del subministrament d’equipaments per a la instal·lació fotovoltaica del Teatre 
d’Artà.

2. Publicar l’edicte de la licitació en el BOIB i en un diari.

8. Adhesió, si escau, a la campanya La Mediterrània: cruïlla de pobles

La senyora Antònia Tous explica la proposta, que copiada literalment diu:

“La Mediterrània és la regió geogràfica que abraça pobles situats en tres continents: Àfrica, Àsia i 
Europa. Les seves ribes han vist al llarg de la història néixer cultures de les quals encara avui ens 
nodrim i on multitud de persones, vingudes a través de moviments migratoris, s’han anat establint, 
tot incorporant-se a aquestes societats que han forjat la nostra pròpia identitat com a poble.

Aquesta heterogeneïtat de procedència, de cultures, de llengües, de models socials i de tradicions, 
de religions..., ha estat —des de sempre— motiu d’intercanvis dinàmics, de migracions i conquestes 
que no sempre han estat fàcils, i els conflictes han esclatat sovint al llarg de la història.

Actualment a la Mediterrània es donen diversos conflictes, les causes dels qua ls són múltiples i 
variades i, al mateix temps, la Mediterrània es presenta profundament dividida en dues ribes: una al 
nord, rica i desenvolupada, i l’altra al sud, empobrida i amb fortes mancances. En aquest marc, 
doncs, es posa de manifest la gran esquerda nord/sud que, entre altres coses, genera fluxos
migratoris massius.

Els municipis que formen part del Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació som conscients 
d’aquestes arrels seculars i profundes que ens agermanen als municipis riberencs d’orient, del sud i 
de l’occident mediterrani i, per tant, amb aquesta declaració volem fer professió clara i explícita de 
la nostra vocació mediterrània a través d’aquesta campanya que es durà a terme conjuntament a les 
Illes Balears i a Catalunya.

Conscients que aquesta regió ara per ara es configura com un dels escenaris internacionals amb més 
tensió i conflicte, entenem que caldrà realitzar un important esforç per construir un clima
d’estabilitat, pau, prosperitat i justícia, on sigui possible la convivència entre pobles i cultures, on 
prevalgui el diàleg davant de les dificultats i conflictes, perquè  pensam que un altre mediterrani és 
possible.

En conseqüència, l’Ajuntament d’Artà, conscient que el nostre futur està lligat a la regió
mediterrània i que és possible i desitjable amb el propòsit de contribuir a concebre la Mediterrània 
com una cruïlla de pobles, acorda fer nostra la campanya promoguda pel Fons Mallorquí de 
Solidaritat i Cooperació i declarar Artà com a poble mediterrani.”

Tots els grups mostren la seva conformitat amb la proposta.
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Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat, fer nostra la campanya promoguda pel Fons
Mallorquí de Solidaritat i Cooperació i declarar Artà com a poble mediterrani.

Acords

1. Declarar, per 10 vots a favor (UIA, PSOE, PP i UM) i 1 contra (EU-EV), la urgència de la sessió.

3. Acordar, per 7 vots a favor (UIA i PSOE), 3 en contra (PP i EU-EV) i 1 abstenció (UM):

3.1. Aprovar el Pressupost per a l’exercici de 2003, que s’apuja, quant a ingressos, a
11.037.483,48 € i, quant a despeses, a 10.061.464,75 €.

3.2. Aprovar les bases d’execució que acompanyen el Pressupost.

4.  Aprovar la plantilla de personal.

4. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, PSOE, UM i EU-EV) i 2 en contra (PP), la qual cosa suposa la 
majoria que exigeix l’article 47g de la Llei 7/1985:

4.1. Concertar amb la Caixa de Balears “Sa Nostra” l’operació de crèdit següent:

• Import: 1.590.000 €
• Termini: 1 any
• Interès anual: inferior al 3,25 %

4.2. Autoritzar el batle perquè signi els documents necessaris per concertar l’operació de crèdit 
esmentada.

5. Acordar, per unanimitat, pagar les gratificacions al personal de la Brigada i d’oficines, que 
s’apugen a un import de 2.575,50 €.

6. Aprovar, per unanimitat, el projecte d’instal·lació fotovoltovoltaica de 20 kWp connectada a la 
xarxa elèctrica del Teatre municipal, redactat per INTI, empresa de consultoria energètica, el 
pressupost del qual s’apuja a la quantitat de 182.778,63 €.

7. Acordar, per unanimitat:

7.1. Aprovar el plec de clàusules administratives per a la contractació per concurs, en
procediment d’urgència, del subministrament d’equipaments per a la instal·lació fotovoltaica del 
Teatre d’Artà.

2. Publicar l’edicte de la licitació en el BOIB i en un diari.

8. Fer nostra, per unanimitat, la campanya promoguda pel Fons Mallorquí de Solidaritat i
Cooperació i declarar Artà com a poble mediterrani.

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.
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El secretari accidental Vist i plau
El batle


